
 

 

Informacje przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym 

 

 

 

1. 30.03.2025 r. przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska wraz z radnymi Dorotą Łuczak oraz Heleną Świdurską 

uczestniczyły w obchodach pierwszych urodzin Fyrtel Dachową Koła 

Gospodyń Wiejskich w siedzibie OSP Robakowo. 

 

2. 02.04.2025 r. radna Dorota Łuczak uczestniczyła w spotkaniu Dzień 

Świadomości Autyzmu przy Zamku w Kórniku. 

 

3. 03.04.2025 r. przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska wraz z wiceburmistrzem Sebastianem Wlazłym wzięli udział w 

uroczystość odsłonięcia tabliczki pamiątkowej przy świeżo zasadzonym dębie 

pamięci w ramach akcji „Katyń – ocalić od zapomnienia”.  

Uczennica Maja Kruk, przypomniała sylwetkę urodzonego w Kórniku - 

Leonarda Roli-Szadkowskiego, lekarza, współtwórcy Automobilklubu 

Poznańskiego, który zamordowany został przez NKWD w 1940 roku. To 

właśnie jemu poświęcone jest drzewo pamięci. W uroczystości uczestniczyły 

nauczycielki historii Panie Marta Stefanska i Malwina Panek oraz Pani Sylwia 

Sawicka nauczycielka plastyki wraz z uczniami klasy 8c. Wartę honorową przy 

drzewie pamięci pełnili delegaci klasy 7 d - Michalina Poterska i Szymon 

Hoffmann, harcerze z Hufiec ZHP Kórnik im. Tytusa Hrabiego Działyńskiego. 

W tym wyjątkowym wydarzeniu uczestniczyli również Dyrektor Szkoły 

Podstawowej Wojciech Dziuda wraz z wicedyrektorkami Małgorzatą Baraniak i 

Hanną Gajdek-Szafrańską, prezes Stowarzyszenia Rodzin Katyńskich w 

Poznaniu Wojciech Bogajewski, ks. Jakub Lechniak, redaktor Łukasz 

Grzegorowski – jeden z pomysłodawców posadzenia drzewa pamięci w 

Kamionkach oraz panie Anna Łazuka-Witek i Halina Buda ze Stowarzyszenie 

Teatralne Legion. 

 

4. 03.04.2025 r. przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska brała udział w I posiedzeniu Rady Młodzieżowej Miasta i Gminy 

Kórnik. Młodzi radni pełni energii i pomysłów spotkali się, aby wybrać swoje 

władze oraz omówić kluczowe sprawy organizacyjne. Podczas posiedzenia 

wybrano: Przewodniczącą – Patrycję Ritter, Wiceprzewodniczącą – Nataszę 

Borowską. Radni zaprezentowali również swój pomysł na logo Rady oraz 

rozpoczęli prace nad przyszłymi inicjatywami. W spotkaniu uczestniczyły także 

sekretarz gminy pani Iwona Pawłowicz-Napieralska, oraz Koordynator Rady 

Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik pani Ewa Woźniak, wspierające młodzież 

w ich nowej roli. 

https://www.facebook.com/marta.stefanska.505?__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/malwina.panek.12?__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100012715872506&__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100012715872506&__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100064392743799&__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/jakub.lechniak?__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=617269630&__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=617269630&__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=1582520154&__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/halina.buda.7?__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100064279555923&__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100064279555923&__cft__%5b0%5d=AZUoOCFC_pykoXtfLDn6M6RnfpiDSlbr1bgZPpYelUJ0YffnFDAhxoSzqWNkdRobfZ8xkSCIHR4CscAXI-GKVg_jQhl5HNjjr8N8KN6a-wkVPzHGT-KnA8zZDr9LlVY9Nn2qMrK-8NjN6p0kHdDDMwlHiTzOUdcgVCR9q4Lq0LEfyg&__tn__=-%5dK-R


 

 

 

 

5. 03.04.2025 r.  radne .Dorota Łuczak oraz Helena Świdurska uczestniczyły w 

szkoleniu dla organizacji pozarządowych pt.: Jak promować wydarzenia. Tego 

samego dnia wzięły udział w panelu dedykowanym KGW. Przedstawiciele 

PISOP przeprowadzili diagnozę potrzeb. Wydarzenia odbyły się w Domu 

Integracji Międzypokoleniowej w Kórniku. 

 

6. 07.04.2025 r. radna Danuta Paluszkiewicz brała udział w otwarciu boiska 

wielofunkcyjnego w Szkole podstawowej w Robakowie a także w otwarciu 

niebieskich igrzysk. 

 

7. 09.04.2025 r. przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska brała udział w VI posiedzeniu Rady Doradczej ds. 

przygotowania i wdrażania Strategii ZIT dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Poznania na lata 2021-2027. Celem spotkania było 

zaopiniowanie zmian w dokumencie Strategii ZIT, które wynikają m.in. z 

modyfikacji w projektach zintegrowanych. Wśród projektów, które zostały 

dodane, znalazły się m.in.: 

Rozwój zielono-niebieskiej infrastruktury – budowa parków kieszonkowych i 

zielonych przystanków w Kórniku, Koninku, Borówcu (Lp. 19). Budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej – od Dachowa do Szczodrzykowa (Miasto i Gmina Kórnik, 

Lp. 50). Rozbudowa ul. Szkolnej w Robakowie – budowa ścieżek rowerowych 

i pieszo-rowerowych (Miasto i Gmina Kórnik, Lp. 51). 

 

8. 11.04.2025 r. przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska wraz z wiceburmistrzem Sebastianem Wlazłym oraz radnymi 

Adamem Zydroniem oraz Jerzym Walczykiem uczestniczyli w I Konferencji 

„Ochrona Jezior Kórnickich”. 

 

9. 12.04.2025 r. radna Dorota Łuczak i Helena Świdurska uczestniczyły w 

uroczystości z okazji 1 roku działalności KGW Aktywne Radzewianki. 

 

10. 12.04.2025 r radni Jerzy Walczyk oraz Sebastian Stein wzięli udział w I 

rozpoczęciu sezonu motocyklowego w miejscowości Kamionki. 

 

11. 13.04.2025 r. Danuta Paluszkiewicz brała udział we Mszy świętej w kościele w 

Kórniku w intencji Polskich Bohaterów z Katynia, Charkowa, Miednoje, 

Bukownie i innych miejsc ofiar sowieckiego ludobójstwa. 

 

12. 15.04.2025 r. przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska organizowała w ramach Stowarzyszenia Zielony Peryskop we 



współpracy z Domem Integracji Międzypokoleniowym warsztaty Wielkanocne 

Nasadzenia w Koszyku. Warsztaty cieszyły się ogromnym zainteresowaniem.  

 

 

13. 17.04.2025 r. przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska uczestniczyła jako członek Rady Doradczej Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych w spotkaniu dotyczącym opiniowaniu kryteriów dla 

działania 6.18 w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 

2021–2027. Podczas spotkania pracownicy Instytucji Zarządzającej z 

Departamentu Wdrażania Europejskiego Funduszu Społecznego (DEFS) 

zaprezentowali propozycje kryteriów oceny projektów a Rada wyrażała swoje 

stanowisko oraz przedstawiła opinie i uwagi dotyczące zaproponowanych 

rozwiązań.  

 

 

 


